
 
 

 

 

 

Rapport från Etiknämnden 2024/2025 
 

Etiknämnden har från föregående årsmöte bestått av Ann-Charlotte Klingberg, ordfö-

rande, Björn Karlsson Grinde samt Samuel Wrackefeldt. 

 

Etiknämnden har under verksamhetsåret haft 6 möten samt arrangerat tre seminarier, 

både online och fysiskt. Seminarierna har gått igenom den etiska koden på olika sätt 

men också tagit upp andra frågor om oberoende och objektivitet som behandlas i stan-

darden. Seminarierna har med specifika scenarier och frågeställningar skapat en diskuss-

ion och erfarenhetsutbyte rörande kodens principer och uppförande-regler. De etiska 

seminarierna har under 2024 fokuserat mycket på den nya standarden (GIAS) och de 

förändringar som kommer att ske i början av 2025 när den etiska koden försvinner och 

GIAS tar över helt (vilket nu har skett den 9januari 2025).  

 

Etiknämnden har i samband med/eller direkt efter seminarierna fått specifika frågor om 

råd vilka har besvarats till de medlemmar som ställt frågan.  Det här anser vi vara en bra 

form för medlemmarna att kunna diskutera frågeställningar runt den yrkesetiska koden. 

Vi välkomnar ytterligare frågor. 

 

Etiknämnden har arbetat i enlighet med sin instruktion. Vi arbetar också i enlighet med 

den arbetsordning som beslutats i nämnden. 
 

  


